

ASMACO INSTANT GRAB SEALANT is an easy-to-use, high strength, elastomeric product serves as both adhesive and sealant. It is a waterproof glue that instantly bonds, seals and repairs virtually everything. This adhesive's instant grab capability holds objects in place. It cures in 24-48 hours and reaches maximum strength in 7 days. No need for screws or nails, it's perfect for all types of bonding, sealing and repairs. This special high performance I-Tech Sealant formulation provides excellent underwater bonding and sealing capability.

KEY FEATURES:

- DIY applications
- Can be used on dry or wet surfaces
- Can be applied underwater
- Paintable
- Permanently flexible
- VOC compliant
- Excellent resistance to chemicals, micro organisms
- UV and weathering resistant
- Low odour adhesive

MAIN APPLICATIONS:



Asmaco Instant Grab Adhesive Sealant used in many forms in construction & Building industry viz structural joints in heavy cladding, structural movement joints in floors and floor joints in heavily trafficked areas. It bonds well under water and has excellent grab on porous substrates. It can also be used in industries such as signage, marine, shop fitters etc.

Asmaco Instant Grab is best suited for applications viz. household trim and molding, tile bonding and sealing, underwater bonding, underwater sealing and repair, bonding landscape blocks, paneling installation, sealing showers / pipes and baths, countertops & cabinets installation and repairs, bonding back splash to walls, window & door installation and sealing, masonry sealing, installing wall stone, pool tile fixing and repairs, home exterior fixing and repairs, gutter sealing, roofing applications and repairs, HVAC sealing and repairs, marine & automotive applications and repairs.



An ISO 9001:2015 Certified Company ANCHOR ALLIED FACTORY L.L.C.

P.O. Box: 21152, Sharjah, United Arab Emirates E-mail: info@anchorallied.com, Website: www.anchorallied.com



INSTANT GRAB ADHESIVE SEALANT

I-TECH SEALANT

NON CORROSIVE TOUGH & STRONG INSTANT GRAB & HOLD UNDERWATER & WET AREA APPLICATION





معتر ASMACO INSTANT GRAB SEALANT

منتجًا من المطاط الصناعي سهل الاستخدام وعالي القوة كمادة لاصقة ومانعة للتسرب. إنه غراء مقاوم للماء يعمل على الفور للربط بين الأختام والإصلاحات. قدرة فورية خارقة للمادة اللاصقة هذه على تثبيت الأشياء في مكانها. يجف كليا خلال 48-24 ساعة ويصل إلى أقصى قوة خلال 7 أيام. لا حاجة للبراغي أو المسامير ، فهو مثالي لجميع أنواع الترابط والختم والإصلاحات. يوفر تركيبة خاصة عالية الأداء و قدرة ربط وختم ممتازة تحت الماء

أهم المميزات

- هكن استخدامه على الأسطح الجافة أو الرطبة
 - يمكن تطبيقه تحت الماء
 - هکن صبغه
 - مرن بشكل دائم
 - متوافق مع المركبات العضوية المتطايرة
- مقاومة ممتازة للمواد الكيميائية والكائنات الحية الدقيقة
- مقاومة للأشعة فوق البنفسجية ومقاومة للعوامل الجوية
 - رائحة لاصقة جد منخفضة

الاستعمالات الرئىسىة

يستخدم ASMACO INSTANT GRAB SEALANT

في أشكال عديدة في صناعة البناء و تشييد المفاصل الهيكلية في الكسوة الثقيلة ، ومفاصل الحركة الهيكلية في الأرضيات والمفاصل الأرضية في المناطق التي تتحمل ضغط وحركة مشى فيها بكثافة. يربط جيدًا تحت الماء وعتلك أسرابًا ممتازة على الركائز المسامية.

كما يمكن استخدامه في صناعات اللافتات ، الاستعمالات البحرية ، والميكانيكيون في المتاجر ، إلخ. هو الأنسب للتطبيقات. ترابط و ختم البلاط ، الترابط تحت الماء ، الخوائن ، الربط الخلفي من البداية إلى الجدران ، المعتم والإصلاح تحت الماء ، تركيب الألواح ، ختم الاستحمام / الأنابيب والحمامات ، تركيب وإصلاح الخزائن ، الربط الخلفي من البداية إلى الجدران ، تركيب النوافذ الأبواب و الختم ، ختم البناء ، تركيب حجر الجدار ، تتبيث بلاط المسبح وإصلاحه ، الإصلاح الخارجي للمنزل، وختم المزاريب ، تطبيقات التسقيف والإصلاحات ، التطبيقات البحرية والسيارات





INSTANTGRAB

ADHESIVE SEALANT

I-TECH SEALANT

NON CORROSIVE

TOUGH & STRONG

INSTANT GRAB & HOLD

UNDERWATER &



An ISO 9001:2015 Certified Company ANCHOR ALLIED FACTORY L.L.C.

P.O. Box: 21152, Sharjah, United Arab Emirates E-mail: info@anchorallied.com, Website: www.anchorallied.com

